
 

 

  

 

 

П Р О Т ОК О Л   № 121 

от  извънредно заседание на  

Постоянната Комисията по финанси и бюджет  

проведено на 16  март 2023 г. 

 

Днес, 16 март 2023 г., /четвъртък/, от 9.45 ч.  в зала 1, ет. 2, ул. „Московска“ 33 

се проведе заседание на Постоянната комисия по финанси и бюджет, което се излъчва във 

Facebook страницата на СОС 

Заседанието беше открито в 9.45 часа и ръководено от г-н Стефан Марков 

- председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, добър ден! 

Откривам извънредното заседанието на Комисията по финанси и бюджет, което е 

свикано съгласно Правилника.  

Започваме с проверка на кворума на извънредното заседание на Комисия по 

финанси, което е свикано във връзка с точка, която е включена в дневния ред. 

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по 

финанси и бюджет беше установено, че към началото на заседанието 11 общински съветници - 

участват в присъствено заседание, както следва: 

1. Стефан Марков – председател; 

2. Ваня Тагарева – зам.-председател 

3. Иван Таков – зам.-председател; 

4. Зафир Зарков; 

5. Радослав Абрашев; 

6. Христиан Петров; 

7. Борислав Иванов; 

8. Бойко Димитров; 

9. Борис Милчев; 

10. Пеню Пенев; 

11. Михаил Ставрев 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: При проверка на кворума се установи, че отсъстват: г-жа 

Екатерина Йорданова и г-н Петко Димитров 

Поради което,  заседанието може да бъде проведено. 

Имате ли бележки по дневния ред, който е от една точка? Няма. 

Преминаваме към гласуване на дневния ред. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 



Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Радослав Абрашев За 

6.  Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

 10. Пеню Пенев За 

11. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Дневният ред се приема единодушно.  

Преминаваме към разглеждане на точка 1 от дневния ред. 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-3911/2/14.03.23 г. относно 

процедура по реда на чл.15, ал.3 и ал. 5 и чл. 199 от Закона за устройство на територията, за 

изменение на план за регулация за УПИ XVIII-3754, 179 „за производство, складове, офис, 

трафопост и озеленяване“, УПИ „за озеленяване“ и улица от о.т. без номер през о.т. 35е до о.т. 

35и, кв. 3, м. НПЗ „Илиянци – изток“, район „Сердика“ за създаване на Урегулирани поземлени 

имоти XVIII-3855, 3856, 3857, 3858, 3859, 191 -„За производство, складове, офис, трафопост и 

озеленяване“, изменение на уличната регулация за създаване на нова улица от о.т. 35к да 35л, 

продължаване на улица от о.т. 40г до о.т. 35л, създаване на нова задънена улица от о.т. 35л до 

о.т. 35н. с вносител Тодор Кръстев – кмет на район Сердика 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад с номер ….3911/2/14.03.23 г., относно 

процедура по реда на чл.15, ал.3 и ал. 5 и чл. 199 от Закона за устройство на територията, за 

изменение на план за регулация за съответното УПИ, район Сердика. Присъства кмета на района 

– г-н Кръстев, който е на разположение за въпроси. Има нов проект за решение, по становището 

на Барбалов и Здравков.  

Заповядайте за въпроси: г-н Бойко Димитров 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Благодаря, съвсем накратко, вчера на 

комисия по Архитектура се постави въпрос – внесли сте оценката? 

ТОДОР КРЪСТЕВ – кмет на район Сердика, сканирана е, внесена е още вчера 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: тъй като сме финансова комисия, за 

мен оценката е малко по-ниска от пазарните нива, но тъй като говорим за голям проект, който е 

от интерес за Столицата, аз въобще няма да правя забележки. За мен е по-важно да насърчим 

един сериозен проект за София, отколкото да говорим за някакви дребни корекции. 

ТОДОР КРЪСТЕВ – кмет на район Сердика: това е инвеститор клас „А“, най-

важното е, че в момента има договор и с големите автомобилни компании, като „Рorsche“ , всички 

немски производители, важното е да помогнем на хората. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: колеги, готови сме за гласуване, гласуваме новия 

проект за решение. 



Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

          Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Радослав Абрашев За 

6.  Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се приема единодушно. 

Благодаря, закривам заседанието на Комисията по финанси и бюджет. 

Благодаря ви за участието.  Успешна сесия. 

Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на Постоянната 

комисия по финанси и бюджет закри заседанието в 9.55 часа. 

Протоколът е изготвен на 17.03.2023 г.  

     Изготвил: Емилия Даскалова 

 

/Главен експерт/ 

 

/п/ 

 

 

 

Председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

   СТЕФАН МАРКОВ 

         17.03. 2023 г. 

                    /п/ 

                                      [дата на подписване] 



 

 

 

 

Зам. председател на 

 постоянната  комисия по 

ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ                         

 

Д-р Ваня Тагарева 

      17.03.2023 г. 

           /п/ 

                  [дата на подписване] 

 

Зам. председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

    

 

   

  ИВАН ТАКОВ 

     17.03. 2023 г. 

             /п/ 

 [дата на подписване] 

 

  

 


